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Styremøte i Røros Idrettslag   
RIL 2/25 Røros IL Fotball 
 
Dato: 13. februar 2025 
Kl: 20.00 – 22.00  
Sted: Bergstadens Hotel & Teams 
Til stede: Marie, Jones, Lars, Ole Peder, Monica 
Forfall: Ann Kristin, Trond Morten, Ståle (Representant fra hovedlaget) 
 

 
Sakliste 
 
Vedtakssaker:  
Sak 12/25: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 

Sak 13/25: Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 

 
Orienteringssaker:  
O-sak 14/25: Status økonomi v/Lars 

O-sak 15/25:  Årshjulet v/Marie 

O-sak 16/25:  Forberedelser til årlig møte i Rilfo 2025 

O-sak 17/25: Deling av diverse info og avsjekk/status diverse saker 

O-sak 18/25:  Eventuelt 

 

 

 

VEDTAKSSAKER: 
 

Sak 12/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
 
Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 14. januar, med kommentarfrist 5. februar. Ingen 
merknader innkommet. 
 
Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 14. januar 2025 
 
Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 14. 
januar 2025 godkjennes. 
 
 
 
Sak 13/2025 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
 
Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger 
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ORIENTERINGSSAKER  
 
O-sak 14/25: Status økonomi v/Lars 

Økonomiansvarlig orienterer styret om status for året 2024. Et positivt godt resultat vil bli 
presentert på årsmøtet.  

 

O-sak 15/25:  Årshjulet v/Marie 

 

O-sak 16/25:  Forberedelser til årlig møte (inkludert løypemelding) i Rilfo 2025 

Agenda sendes snarlig ut til medlemmene.  

 

O-sak 17/25:  Deling av diverse info og avsjekk/status diverse saker 

• Status senior herrer, v/Marie og Ole Peder 
Trenerteamet er på plass 

• Info fra gruppeledermøtet i januar, v/Marie 

• Lagspåmelding 10 – 12 år sesongen 2025, v/ Ole Peder og Jones 

• Laglederkurs våren 2025, v/Marie 

• Status Rosenborg Fotballskole, v/Marie 

• Oppdatering av infoskrivet fram mot sesongen 2025, v/Marie 

• Nytt fra hovedlaget, v/Ståle 

• Nytt fra sportslig: Trenerkurs, oppstart for dem som er født i 2019 og dem som nå går på 
1. trinn, trenerforum, v/Ole Peder 

• Valgkomiteens arbeid fram mot fotballgruppas årsmøte i 2025, v/Marie 
En god innsats er lagt ned i valgkomiteen, men dessverre er det vanskelig å få folk inn i 
de ulike rollene. Det jobbes med dette frem mot årlig møte.  

• Videre arbeid med sportsplan, v/Marie 

• Samarbeid med Yngres cup, v/Marie 

• Kick off Kyrksæterøra  

• Status samarbeid med anleggsutvalget når det gjelder brøyting av Øra, v/Jones 
Brøyting startes så snart som mulig, slik at vi kan begynne å trene og kanskje spille 
kamper der så fort det lar seg gjøre. 

 

O-sak 18/25:  Eventuelt 

 


